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OZK.0002.8.1.2024.KM 

Protokół Nr III/2024 z III Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego 

która odbyła się w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli,  

przy ul. Podleśnej 15, dnia 28 maja 2024 roku. 

Początek posiedzenia o godz. 1530, zakończenie o godzinie 1615 

 
W momencie rozpoczęcia Sesji na sali obecnych było 21 Radnych. Posiedzeniu przewodniczył 

Przewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego Ryszard Andres. Posiedzenie protokołowała 

Katarzyna Myszka. 

 
Ad. 1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres działając na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy 

o samorządzie powiatowym, otworzył obrady formułą: „Otwieram III Sesję Rady Powiatu 

Stalowowolskiego”. Przewodniczący przywitał przybyłych Radnych, przedstawicieli starostwa, 

zaproszonych gości, przedstawicieli lokalnych mediów – prasy, radia, telewizji miejskiej, a także 

mieszkańców Powiatu. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres na podstawie listy 

obecności oraz elektronicznego potwierdzenia obecności przez Radnych stwierdził 

prawomocność obrad. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

 
Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad I i II Sesji Rady Powiatu. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia za pracę Starosty Stalowowolskiego. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania 

Rady Społecznej SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w  Stalowej Woli oraz 

określenie terminu zwołania jej  pierwszego posiedzenia. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania 

Rady Społecznej Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego SP ZOZ w  Stalowej Woli oraz 

określenie terminu zwołania jej  pierwszego posiedzenia. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie delegowania 

radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie uchylenia 

Uchwały Nr XXXVIII/273/2013 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia  30 grudnia 
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2013 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc noclegowych w 

Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Stalowej Woli, zmienionej Uchwałą Nr 

VI/43/2019 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 27 marca 2019 r.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego  w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego  w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2024 – 2039. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie obrad Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są wnioski dotyczące zmian w porządku obrad? Nie 

zgłoszono.  

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z obrad I i II Sesji Rady Powiatu. 

Przewodniczący poinformował, że protokoły zostały przesłane na skrzynki e-mailowe. Zapytał 

czy są pytania, uwagi, uzupełnienia? Nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Za przyjęciem protokołu nr I/2024 z dnia 6 maja głosowało: za – 20, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. Protokół Nr I/2024  z dnia 6 maja 2024 r. został przyjęty.  

Za przyjęciem protokołu nr II/2024 z dnia 15 maja głosowało: za – 20, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. Protokół Nr II/2024  z dnia 15 maja  2024 r. został przyjęty. (wykaz 

głosowań imiennych w załączeniu do protokołu).  

 

Ad. 4 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia za pracę Starosty Stalowowolskiego. 

Przewodniczący Rady Ryszard Andres zapytał czy są uwagi, pytania, propozycje zmian? Radny 

Andrzej Szlęzak zapytał czy mógłby ktoś uzasadnić dlaczego wysokość wynagrodzenia jest taka 

jak przedstawiona w projekcie uchwały, a nie inna? Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

odpowiedział, że pod względem formalnym może uzasadnić projekt uchwały w ten sposób, 

iż została zaproponowana maksymalna wysokość wynagrodzenia dla Pana Starosty, wynikająca 

z powszechnie obowiązujących przepisów, tj. ustawy o pracownikach samorządowych. Radny 

Andrzej Szlęzak zapytał także, czy jest inne merytoryczne wytłumaczenie, poza formalnym? 

Pan Radny dodał, że to nie Sekretarz Powiatu decyduje o wynagrodzeniu Starosty, tylko ktoś 

inny proponuje jego wysokość. Zapytał czy w związku z ustaleniem go w maksymalnej skali, 

to czy są w związku z tym maksymalne osiągnięcia? Pan Radny poprosił Pana Starostę 

o poinformowanie go o tych właśnie osiągnięciach. Pan Starosta Janusz Zarzeczny 
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odpowiedział, że może przedstawić osiągnięcia za poprzedniej kadencji, gdyż to co się aktualnie 

dzieje to przede wszystkim plany. Wielokrotnie podczas sesji omawiane były osiągnięcia VI 

Kadencji, został także wydany folder, który wszystko opisuje i zostanie on Panu Radnemu 

Szlęzakowi przekazany. Pan Starosta dodał, że Powiat Stalowowolski w ciągu ostatniej kadencji 

przeznaczył na inwestycje ok. 165 mln zł, zostało wykonanych wiele kilometrów dróg, 

termomodernizacje szkół, wiele inwestycji w szpitalu wynoszących ok. 62 mln zł. Powiedział 

także, że są to ogromne osiągnięcia, jak na możliwości powiatu. Powiat Stalowowolski przez 

ostatnie 5 lat plasował się w pierwszej dziesiątce najlepszych powiatów w Polsce, w kategorii od 

60 – 120 tys. mieszkańców. Pan Starosta poinformował, że na przyszłość także są plany. Na rok 

bieżący - jeśli chodzi o wydatki majątkowe zabezpieczono kwotę ok. 63 mln zł.  Tempo nie 

zwalnia, działania, zdaniem Pana Starosty są solidne, zarówno w oświacie, służbie zdrowia oraz 

drogownictwie. Więcej pytań nie zgłoszono. Przewodniczący następnie zarządził głosowanie. Za 

podjęciem uchwały głosowało 19 Radnych, głosów przeciw 1 i wstrzymujących się 0. Nie 

głosował 1 Radny. 

Uchwała Nr III/9/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia za pracę Starosty Stalowowolskiego została podjęta. 

 

Ad. 5 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

powołania Rady Społecznej SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w  Stalowej 

Woli oraz określenie terminu zwołania jej  pierwszego posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały opiniowany był 

podczas posiedzeń Komisji Stałych Rady Powiatu. Poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do 

projektu uchwały. Nie zgłoszono. Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur. 

Pan Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował następujących Radnych: Ryszard Andres, Maria 

Linek, Mateusz Nowak, Paulina Miśko, Bogusława Latawiec. Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Wszyscy zaproponowani Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. Przewodniczący następnie 

zarządził głosowanie za zamknięciem listy. Za zamknięciem listy głosowało 21 Radnych, 

głosów przeciw 0 i wstrzymujących się 0. Następnie Przewodniczący przeprowadził głosowanie 

nad każą z kandydaturą.  

Radny Andrzej Szlęzak zapytał, czy nie powinny być przeprowadzone głosowania tajne 

w związku z głosowaniami personalnymi? Czy nie powinno zostać przeprowadzone głosowanie 

nad formułą głosowania? Radca prawny Radosław Kubis odpowiedział, że jest to standardowa 

sytuacja głosowania, żadne przepisy szczególne nie przewidują szczególnych wymogów, 

i w związku z tym, w tej sytuacji następuje głosowanie zwykłą większością głosów, jest to 

głosowanie jawne. Nie ma potrzeby tworzenia odrębnego regulaminu dla przeprowadzenia tego 

właśnie sposobu głosowania. 
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Za kandydaturą Radnego Ryszarda Andresa do Rady Społecznej SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli głosowało 20 Radnych, głosów przeciw 0 i wstrzymujących 

się 1 Radny.  

Za kandydaturą Radnej Marii Linek do Rady Społecznej SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli głosowało 18 Radnych, głosów przeciw 0 i wstrzymujących 

się 1 Radny, nie zagłosowało 2 Radnych.  

Za kandydaturą Radnego Mateusza Nowaka do Rady Społecznej SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli głosowało 19 Radnych, głosów przeciw 0 i wstrzymujących 

się 2 Radnych.  

Za kandydaturą Radnej Pauliny Miśko do Rady Społecznej SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli głosowało 18 Radnych, głosów przeciw 0 i wstrzymujących 

się 3 Radnych.  

Za kandydaturą Radnej Bogusławy Latawiec do Rady Społecznej SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli głosowało 19 Radnych, głosów przeciw 0 i wstrzymujących 

się 2 Radnych.  

Następnie Pan Przewodniczący poinformował, że Pan Starosta Stalowowolski jako 

Przewodniczący Rady Społecznej zaproponował termin pierwszego posiedzenia na dzień 10 

czerwca. Następnie Przewodniczący  zapytał czy są jakieś pytania? Nie zgłoszono. Zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały. Za podjęciem uchwały głosowało 20 Radnych, głosów 

przeciw 0 i wstrzymujących się 1.  

Uchwała Nr III/10/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie 

powołania Rady Społecznej SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w  Stalowej 

Woli oraz określenie terminu zwołania jej  pierwszego posiedzenia została podjęta. 

 

Ad. 6 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

powołania Rady Społecznej Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego SP ZOZ w  Stalowej 

Woli oraz określenie terminu zwołania jej  pierwszego posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały opiniowany był 

podczas posiedzeń Komisji Stałych Rady Powiatu. Poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do 

projektu uchwały. Nie zgłoszono. Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur. 

Pan Wicestarosta Stanisław Sobieraj zaproponował następujących Radnych: Jacek Janiec, 

Zdzisław Wójcik, Rafał Tofil, Barbara Domin, Leokadia Gugała. Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Wszyscy zaproponowani Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. Przewodniczący następnie 

zarządził głosowanie za zamknięciem listy. Za zamknięciem listy głosowało 21 Radnych, 

głosów przeciw 0 i wstrzymujących się 0. Następnie Przewodniczący przeprowadził głosowanie 

nad każą z kandydaturą.  
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Za kandydaturą Radnego Jacka Jańca do Rady Społecznej Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego 

SP ZOZ w Stalowej Woli głosowało 19 Radnych, głosów przeciw 0 i wstrzymujących się 

2 Radnych.  

Za kandydaturą Radnego Zdzisława Wójcika do Rady Społecznej SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli głosowało 20 Radnych, głosów przeciw 0 i wstrzymujących 

się 1 Radny.  

Za kandydaturą Radnego Rafała Tofila do Rady Społecznej SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli głosowało 19 Radnych, głosów przeciw 1 i wstrzymujących 

się 1 Radny.  

Za kandydaturą Radnej Barbary Domin do Rady Społecznej SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli głosowało 19 Radnych, głosów przeciw 0 i wstrzymujących 

się 2 Radnych.  

Za kandydaturą Radnej Leokadii Gugały do Rady Społecznej SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli głosowało 19 Radnych, głosów przeciw 0 i wstrzymujących 

się 2 Radnych.  

Następnie Pan Przewodniczący poinformował, że Pan Wicestarosta Stalowowolski jako 

Przewodniczący Rady Społecznej zaproponował termin pierwszego posiedzenia na dzień 18 

czerwca. Następnie Przewodniczący  zapytał czy są jakieś pytania? Nie zgłoszono. Zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały. Za podjęciem uchwały głosowało 20 Radnych, głosów 

przeciw 0 i wstrzymujących się 1.  

Uchwała Nr III/11/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie 

powołania Rady Społecznej Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego SP ZOZ w  Stalowej Woli 

oraz określenie terminu zwołania jej  pierwszego posiedzenia została podjęta. 

 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

delegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

Przewodniczący Rady Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały opiniowany był 

podczas posiedzeń Komisji Stałych Rady Powiatu. Poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do 

projektu uchwały. Nie zgłoszono. Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur. 

Pan Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował następujących Radnych: Grzegorz Idec, Marek 

Olejarz. Innych kandydatur nie zgłoszono. Zaproponowani Radni wyrazili zgodę na 

kandydowanie. Przewodniczący następnie zarządził głosowanie za zamknięciem listy. Za 

zamknięciem listy głosowało 21 Radnych, głosów przeciw 0 i wstrzymujących się 0. Następnie 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad każą z kandydaturą.  

Za kandydaturą Radnego Grzegorza Ideca do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

głosowało 19 Radnych, głosów przeciw 0 i wstrzymujących się 2 Radnych.  
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Za kandydaturą Radnego Marka Olejarza do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

głosowało 19 Radnych, głosów przeciw 0 i wstrzymujących się 2 Radnych.  

Uchwała Nr III/12/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie 

delegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku została podjęta. 

 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

uchylenia Uchwały Nr XXXVIII/273/2013 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia  30 

grudnia 2013 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc noclegowych 

w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Stalowej Woli, zmienionej Uchwałą Nr 

VI/43/2019 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 27 marca 2019 r. 

Przewodniczący Rady Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały opiniowany był 

podczas posiedzeń Komisji Stałych Rady Powiatu. Poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do 

projektu uchwały. Nie zgłoszono. Przewodniczący następnie zarządził głosowanie. Za podjęciem 

uchwały głosowało 20 Radnych, głosów przeciw 0 i wstrzymujących się 1.  

Uchwała Nr III/13/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie 

uchylenia Uchwały Nr XXXVIII/273/2013 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia  

30 grudnia 2013 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc 

noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Stalowej Woli, zmienionej Uchwałą 

Nr VI/43/2019 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 27 marca 2019 r.  została podjęta. 

 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały opiniowany był 

podczas posiedzeń Komisji Stałych Rady Powiatu. Poprosił o przedstawienie opinii Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Przewodniczący Komisji Rafał Tofil 

poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. Pan Przewodniczący otworzył dyskusję nad 

projektem uchwały. Zapytał, czy są pytania, uwagi lub propozycje zmian? Nie zgłoszono. 

Przewodniczący następnie zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 21 Radnych, 

głosów przeciw 0 i wstrzymujących się 0.  

Uchwała Nr III/14/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 28 maja 2024 r.  w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok została podjęta. 

 

Radny Andrzej Szlęzak opuścił salę obrad. 

 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2024 – 2039. 



 7 

Przewodniczący Rady Ryszard Andres poinformował, że projekt uchwały opiniowany był 

podczas posiedzeń Komisji Stałych Rady Powiatu. Poprosił o przedstawienie opinii Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Przewodniczący Komisji Rafał Tofil 

poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. Pan Przewodniczący otworzył dyskusję nad 

projektem uchwały. Zapytał, czy są pytania, uwagi lub propozycje zmian? Nie zgłoszono. 

Przewodniczący następnie zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 20 Radnych, 

głosów przeciw 0 i wstrzymujących się 0. Nie głosował 1 Radny. 

Uchwała Nr III/15/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2024 – 2039 

została podjęta. 

 

Radny Andrzej Szlęzak powrócił na salę obrad. 

 

Ad. 11 Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Marek Olejarz złożył zapytanie do Pana Starosty w następującej sprawie. Zapytał, czy 

znana jest sytuacja na drodze Cisów Las – Gwoździec? Pan Radny poinformował, że będzie 

wykonywany chodnik na drodze wojewódzkiej i pozostanie do realizacji przy drodze 

powiatowej odcinek ok. 300 m w miejscowości Cisów Las oraz ok. 400 m w miejscowości 

Gwoździec, którego wykonanie znacząco poprawiłoby bezpieczeństwo mieszkańców. 

Dodatkowo Pan Radny poinformował, że po burzach i większych ulewach woda przelewa się 

przez drogę na jednym z wyżej wspomnianych odcinków drogi powiatowej i wymagane jest 

pogłębienie i odmulenie rowów, aby nie kruszył i nie psuł się asfalt. W ocenie Pana Radnego 

korzystniejszym rozwiązaniem jest poprawienie jakości rowów, aniżeli wymiana asfaltu. Pan 

Starosta Janusz Zarzeczny poprosił o złożenie na piśmie tych zapytań, gdyż muszą one zostać 

przekazane do Zarządu Dróg Powiatowych. Pan Starosta poinformował także, że temat 

dotyczący budowy chodnika został mu przedstawiony przez Panią Wójt.  

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zgłosić 

interpelację lub ma zapytanie? Nie zgłoszono. 

 

Ad. 12 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zapytał, czy mają Radni wnioski lub informacje 

do przekazania? Nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący poinformował, że kolejna sesja została zaplanowana na dzień 26 czerwca 

na godz. absolutoryjna.  

 

Ad. 13 Zamknięcie obrad Sesji. 
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Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady formułą ,,Zamykam obrady III Sesji Rady 

Powiatu Stalowowolskiego VII Kadencji’’. 

 
 
 
Protokołowała: Katarzyna Myszka 
 
 
 

  

 

 Ryszard Andres 

 Przewodniczący Rady Powiatu 
 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 
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